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Sak Gjennomgang Konklusjon/oppfølging 

 

Sak 9/13 

 

 

Sak 10/13 

 

 

Innkalling og dagsorden 

Ingen merknader 

 

Referat fra forrige møte  
Bruk av «instituttråd» som egennavn i 

referatet påpekes 

 

Godkjent 

 

 

 

Betegnelsen «instituttråd» skal ikke anses om 

egennavn  

DRØFTINGSSAKER  

Sak 11/13 

 
Valg av instituttråd for perioden 

2014–2017 - oppnevning av 

valgstyre og forslag til 

fremdriftsplan  

Spørsmål om kontinuitet, funksjonstid 

og representasjon fra midlertidig 

ansatte kommentert fra instituttleder. 

Mange ulike hensyn skal avveies og 

instituttleder mener at med det 

foreslåtte valgstyret gjøres dette på 

best mulig måte.  

 

 

 

 

Instituttrådet støtter instituttleders forslag om 

at Ragnhild Emblem (leder), Ole Sejersted og 

Berit Lund Opheim oppnevnes som valgstyre 

for perioden 2013 – 2017 

ORIENTERINGSSAKER  

Sak  12/13     

 

 

 

 

 

 

 

 

Virksomhetsrapport 1. tert 2013 

Innsendt virksomhetsrapport pr 1. tert 

2013 var sendt ut.  

 

Spørsmål om hvordan saken om 

disponering av lavblokken på Ullevål 

nå håndteres (langvarig diskusjon 

mellom OUS og UiO). 

 

 

Instituttrådet tar rapporten til orientering. 

 

 

Administrasjonen undersøker saken og 

avklarer hvordan den kan tas videre. 
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Sak 13/13 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 14/13 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Påpekes at lesesalene i bygg 25 

oppleves lite egnet som arbeidssted. 

Det er for lytt og for mørkt. Burde 

vært lydisolert og fått forbedret 

belysning.  

 

Påpekes at det er uheldig med fortsatt 

usikkerhet rundt fremtidige normer for 

undervisningsplikt, at språkbruken 

rundt undervisningsplikt kan 

gjenspeile (negative) holdninger til 

undervisning og at det er mulig å være 

glad i å undervise og samtidig opptatt 

av hvordan undervisningen måles. 

 

Finansiering av stillinger ved UiO 

Brev til OUS med anmodning om ikke 

tidsavgrensede 

finansieringsbekreftelser for OUS-

finansierte stillinger var sendt ut. 

Tilsvarende brev skal sendes Ahus.  

Brevene er relatert til tidligere 

diskusjoner i instituttrådet. 

Instituttleder påpeker at dette fra 

instituttets side er udiskutabelt ift nye 

stillinger og at spørsmålet er hvordan 

sykehuset stiller seg til eksisterende 

stillinger.  

 

Utdanningsleder i Klinmed  
Fakultetet ønsker å opprette stilling 

som utdanningsleder ved hvert institutt 

for å styrke linjefunksjonen i 

undervisningen. Antakelig vil 

stillingen bli utlyst internt som et verv 

i heltidsstilling med åremål på 4 år. 

Vedkommende vil da bli frikjøpt fra 

sin eksisterende stilling. Instituttleder 

vurderer dette som et positivt tiltak 

som vil styrke undervisningen. En 

utdanningsleder ved Klinmed vil få 

tilnærmet totaloversikt over 

profesjonsstudiet.  

Administrasjonen undersøker saken og 

vurderer mulige tiltak. 

 

 

 

 

Saken kommer antakelig tilbake til 

instituttrådet til høsten når fakultetet 

behandler den rapporten som er levert dem. 

 

 

 

 

 

 

 

Instituttrådet holdes orientert om saken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Instituttrådet får saken tilbake i et senere 

møte. Det påpekes at ett av flere kriterier å 

vurdere søkere etter kan være om 

vedkommende har publisert noe om 

utdanning.  
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Sak 15/13 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 16/13 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 17/13 

Årsrapport HMS 2012 

Årsrapport HMS for 2012 var sendt ut. 

Rapporten representerer en 

sammenstilling på instituttnivå av et 

noe varierende bilde fra klinikkene. 

Rapporten viser at vi har arbeidet 

tilfredsstillende med HMS-arbeidet 

samtidig som det er noen 

forbedringspunkter, primært på 

vernerunder og medarbeidersamtaler. 

Tiltak for oppfølging vil bli adressert i 

ledelsens gjennomgang på HMS-

området.  

 

CRIStin-rapportering og utvalgte 

nøkkeltall 2012 

Notat om CRIStin-rapportering og 

utvalgte nøkkeltall 2012 var sendt ut. 

Klinmed har hatt økning i antall 

publikasjonspoeng. UiOs andel av 

nasjonal publisering har gått ned. 

MEDs andel av UiO er uendret mens 

Klinmeds andel av MED har økt fra 

45,4 til 49,3 %. PHA-klinikken har for 

første gang høyest antall 

publikasjonspoeng. Den klinikkvise 

fordelingen må også sees i 

sammenheng med at SFF’er og 

Jebsensentre er skilt ut som egne 

rapporteringsenheter i oversikten.  

Andel artikler med mangelfull 

adressering er redusert for Klinmed 

som helhet fra 28% i 2011 til  23% i 

2012.  

 

Pilotprosjekt tilsettingssaker 

OUS/UiO 

Uønsket lange tilsettingsprosesser for 

kombinerte stillinger har vært et 

problem. Pilotprosjektet i KVB har 

som formål å foreslå praktiske 

endringer som kan forbedre prosessene 

både i denne og andre klinikker. 

 

Instituttrådet tar rapporten til orientering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Instituttrådet tar rapporteringen til 

orientering. Det er nødvendig å være 

observante ift hvordan resultater presenteres, 

jfr forholdet mellom klinikker og 

SFF/Jebsen, slik at det ikke gis feilaktige 

bilder. Administrasjonen vurderer ulike måter 

å presentere rapporteringen på fremover.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Instituttrådet tar rapporteringen til orientering 

og ønsker å få saken tilbake i et av høstens 

møter.  
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Styringsgruppen har i nylig avholdt 

møte avklart veivalg for prosjektet. 

Frist for prosjektet er utsatt til høsten.  

EVENTUELT  

Sak 18/13 Eventuelt 

Ingen saker meldt 
 


